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Izdanje za oktobar  2010.godine 
 
Skupština opštine zasjedala 25.oktobra 
 
Odbornici Skupštine opštine Prijedor 
usvojili su na 20. sjednici Izvještaj o 
izvršenju budžeta za period januar-juni ove 
godine u kojem su ukupni ostvareni 
prihodi  15. 527 .415 KM što je 50,60 
odsto od 30. 707. 089 KM koliko iznosi 
ovogodišnji budžet opštine Prijedor. 
 

 
 
Načelnik Odjeljenja za finansije Biljana 
Malbašić je istakla da su u prihode u ovom 
periodu uključeni  poreski i neporeski 
prihodi, tekuće i kapitalne pomoći, 
dugoročni krediti  i dobici, ali i suficit iz 
prethodne godine u iznosu od 
1.845.667.KM. 
-Budući da su odbornici većinom glasova 
usvojili ovaj izvještaj samo potvrđuje da su 
odbornici valorizovali naše  napore da i u 
ovom vremenu recesije, poslujemo  i 
domaćinski i uspješno , kazala je 
Malbašićeva. 
Ona je dodala i da će već u završnoj fazi 
izrada devetomjesečnog izvještaja i da se  
u odjeljenju već uveliko pripremaju za 
rebalans budžeta koji će se naći na 

dnevnom redu slijedeće sjednice Skupštine 
opštine. 
Odbornici su na ovom zasjedanju usvojili i   
Prijedlog Odluke o određivanju matičnih 
područja u opštini Prijedor, kao i 
Prijedlogu izmjeni i dopuni Odluke o 
uređenju centralnog područja Prijedora, 
Informaciju o broju i strukturi privrednih 
subjekata(pravnih i fizičkih lica) na 
području opštine Prijedor, Izvještaju o radu 
Dječijeg vrtića “Radost” Prijedor za 
školsku 2009/2010.godinu te Informaciju o 
radu kulturne ustanove “Galerija 96″ 
Prijedor. Poseban interes izazvala je 
Informacija o aktivnostima i djelovanju 
nacionalnih manjina, te o ulozi  lokalne 
zajednice u smanjenju socijalne 
isključenosti građana. 
 
Mališani iz vrti ća u posjeti opštini 
 
Tridesetak mališana Dječije vrtića „ 
Radost“ su u sklopu obilježavanja Nedelje 
djeteta posjetili  načelnika opštine Prijedor 
Marka Pavića  i uručili mu pozdrave svojih 
drugara  te poruku u boci gdje su izložili 
svoje zahtjeve za poštovanje njihovih  
prava i obaveza. 
 

 
 
-Smatram da svaka nedjelja, a ne samo ova 
treba da bude nedjelja djeteta,jer smo 
svjesni da broj stanovnika opada i da je 
stopa mortaliteta veća od nataliteta.Zato 
smatram da djeci i porodici treba posvetiti 
mnogo više pažnje, kazao je Pavić. 
On je dodao da opština Prijedor vodi 
računa o svojim najmlađim stanovnicima i 
da je u posljednje  vrijeme otvoreno više 
dječijih igrališta 



______________________________________________________Informator____________ 

__________________________________________________________Opština Prijedor___ 

 

 
 
Načelnik  je mališanima  zauzvrat poklonio 
slikovnice i prigodne pakete slatkiša koje 
će u vrtiću podijeliti sa ostalim drugarima. 
Budući da je mališanima ovo bio dan za 
posjete, nakon posjete opštine, posjetili su i 
svoje drugare na Odjeljenju pedijatrije 
prijedorske Opšte bolnice i uručili im 
darove koje su kupili sredstvima koja su 
zaradili prodajom svojim rukotvorina na 
početku obilježavanja Nedjelje djeteta. 
 
Ukrajinci u svojoj domovini 
 
Iako  su preci prijedorskih Ukrajinaca na 
prostore Potkozarja stigli prije jednog 
vijeka, tek su nedavno njihovi potomci 
uspjeli da posjete Ukrajinu, tačnije 
Ternopiljsku oblast odakle su krenuli u 
novi život.Predsjednica Udruženja  
Ukrajinaca „ Kozak“ Olga Karajica ističe 
da je ovo bio istorijski događaj za većinu 
članova ovog udruženja jer su uz podršku 
lokalnih vlasti uspjeli da ostvare san dug 
čitav jedan vijek. 
- Ni velika udaljenost ni daleki put nisu 
nam bili  prepreka da stignemo tamo gdje 
su naši korijeni, a uspomene koje nosimo 
sa ovog slobodno mogu reći, istorijskog 
događaja mislim da ćemo svi pamtiti dok 
smo živi. Vjerujte da sve recepte 
ukrajinske kuhinje pozn ajemo, ali da su i 
boršč i štrudle imale tamo sasvim drugačiji 
ukus , a možda nam se to svima učinilo 
zbog prevelike radosti, kaže Karajica i 
dodaje da je njen otac početkom prošlog 
vijeka stigao u Trnopolje gdje je osnovao 
porodicu, ali da im je uvijek prenosio 
sjećanje i ljubav prema njegovoj domovini. 

Ona je dodala da je cilj putovanja bio 
učešće na velikom festivalu u gradu 
Borščiv  pod nazivom  „ U Borščivkom 
kraju cvetaju vezovi“ gdje se svake godine 
susreću Ukrajinci iz svih krajeva svijeta. 
-Ne postoje riječi kojima se može izraziti 
radost koju smo osjetili kada smo zaigrali u 
programu ove manifestacije jer smo željeli 
da pokažemo da duboko u našim srcima i 
dalje živi Ukrajina i da smo to prenijeli da 
svoju djecu i unuke. A koliko nam to 
putovanje znači dokaz je  i podatak da je 
među putnicima bio i član udruženja koji 
ima preko 70 godina i koga nisu uspjeli da 
nagovore da zbog prevelikog napora 
odustane od putovanja, kazala je Karajica. 
Ona je istakla da su pored Borščiva 
posjetili i mjesta  Bučač, Zbaraž, Darahiv, 
Terebovlje,te Ternopilj odakle potiče 
najveći broj njihove rodbine . 
-Primio nas je i predsjednik čitave 
Ternopiljske regije, a dočekani smo kao 
najrođeniji rod, tako da smo dogovorili 
njihov dolazak u Prijedor i saradnju sa 
našom opštinom, rekla je Krajica. 
Ona je naglasila da je neizmjerno zahvalna 
opštini Prijedor koja je finansirala ovaj 
njihov projekat i što podržava rad 
udruženja Ukrajinaca gdje se, daleko od 
Ukrajine, čuvaju tradicija i običaji 
ukrajinske manjine u Potkozarju. 
 

 

Humanitarno –prodajna izložba 
Povodom međunarodne nedjelje djeteta 
mališani prijedorskog vrtića „ Radost“ 
organizovali su  humanitarno-prodajnu 
izložbu svojih radova na prijedorskom 
šetalištu. 
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Direktorica ove predškolske ustanove 
Dušanka Božić je potvrdila da se  
obilježavanje ovog datuma organizuje 
svake godine sa drugačijim sadržajima 
-Tako smo ove godine obilježavanje  
nedjelje djeteta počeli ovom izložbom 
radova  pet grupa predškolaca koji su 
nastali tokom septembra u okviru redovnih 
aktivnosti stvaralaštva, kazala je Božićeva. 
Ona je dodala da je  u pitanju  bogata i 
raznovrsna ponuda sitnih predmeta, 
bojenih školjki , kamečića i flašica, lutki te 
crteža i mozaika rađenih od zrna pasulja i 
kukuruza po simboličnim cijenama. 
-Nadamo se da ćemo neke radove i prodati, 
a prikupljena sredstva ćemo iskoristiti za 
poklone koje ćemo ponijeti mališanima 
koji ovu medjelju djeteta provode na 
Odjeljenju pedijatrije prijedorske bolnice, 
rekla je Božićeva. 
Ona je potvrdila i da će danas  biti 
organizovan tradicionalni maskenbal, a u 
petak će delegacija predškolaca posjetiti i 
zaposlene. 
 
Sredstva za podsticaj 
 
Šef Odsjeka za poljoprivredu  u opštinskim 
administrativnim službama Tatjana Marić 
izjavila je  da će se  ove jeseni izdvojiti 30 
hiljada KM budžetskih sredstava  za 
podsticaj razvoju  voćarstva  u prijedorskoj 
opštini. 
Ona je  kazala da će se najveći dio 
sredstava  potrošiti za nabavku 7000 
sadnica šljive,kruške i jabuke,dok je  
njihov manji dio namjenjen  za 
refundiranje troškova poljoprivrednicima  
koji su vlastitim sredstvima  podigli nove 
voćnjake. 
 Na  javni poziv Odsjeka ove jeseni se  
odazvalo  14 poljoprivrednika  koji su 
iskazali  interesovanje  za  sadnice  voća ,a 
Marićeva  je objasnila  da će oni   sa 30 % 
vlastitih sredstava učestvovati u njihovoj 
kupovini,te navela da će  njih devet  dobiti 
sadnice  šljive,tri  sadnice kruške,a dva  
sadnice jabuke. 
Podsticajnim sredstvima su na ovakav 
način u opštini  u proteklih sedam do osam 

godina podignuti  novi voćnjaci  na 200 
hektara. 
U opštinskoj administraciji  nastoje 
podsticajnim mjerama poljoprivrednike 
motivisati  da se više opredjeljuju za  
voćarstvo, jer je sadašnjim  voćnjacima, 
koji se prostiru na oko 2.200 
hektara,rodnost zbog starosti pri kraju. 
Iz tih razloga Preduzeće  za preradu voća 
«Prijedorčanka»  koje godišnje  može 
preraditi 16. 000 tona raznog voća  još 
uvijek nema  kvalitetnu domaću sirovinsku 
bazu ,pa mora  voće  nabavljati sa drugih 
područja ,iako prijedorsko  ima klimatske i 
sve ostale  predispozicije  da postane veliki  
voćarski kraj. 
 
7.10.Todorovići u novoj kući 
 

Nasmejano lice Slađane Todorović i njenih 
petoro djece potvrda su da su jedva 
dočekali da uzmu ključeve i da se usele u 
svoju novu kuću nakon što su više od 
petnaest  godina provodili u raznim 
neuslovnim kućama i kontejnerima, te 
preživjeli nekoliko deložacija kada je 
postojala opasnost da ostanu pod vedrim 
nebom.Uz pomoć banjalučke kancelarije 
UNHCR--a i opštine Prijedor Todorovići 
su  konačno u svojoj  novoj kući. 
-Ova mi kuća znači , kao da sam dobila sve 
na svijetu, čitav jedan grad, hrpu para, ne 
znam kako da izrazim tu svoju radost, 
presretna sam, rekla je Slađana. 
Ona kaže da je nakon što je izbjegla iz 
Hrvatske godinama tražila pravdu za sebe i 
svoju djecu i zahvalna je svima koji su 
imali razumijevanje i volju da joj 
pomognu. 
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-Posljednji smještaj mi je bio u kontejneru 
i nudili su mi prošle godine da pređem u 
stan i prezimim zimu, ali ja nisam htjela. Ja 
u stanu nemam šta da tražim, volim selo i 
evo već ovdje imam sagrađenu kuruzanu, 
imam piliće, baštu tako da uz pomoć ljudi 
dobre volje ne treba mi ništa drugo, priča 
Slađana. 
Kaž da je naučila da radi i da se bori, tako 
da pored dječijeg dodatka i svog rada može 
solidno da živi. 
-Siromašni jesmo, ali od sada  u novoj kući 
nikad neću dozvoliti da mi djeca budu 
gladna. Ima nas osmoro u kući ,dobila sam 
i snajku, tako da se nadam i unučićima.Svi 
se slažemo, tako da nam kuća neće biti 
tijesna, dodaje Slađana koja je jedva 
zadržala suze kada je saznala da će od 
UNHCR-a uskoro dobiti i kravu. 
Zamjenik načelnika opštine Milenko 
Đaković  koji je pored Todorovića, 
ključeve novih kuća uručio i porodici 
Garibović iz Trnopolja i Rivić iz Raljaša 
zahvalio se donatorima koji su prepoznali  
potrebu da se pomogne ovim višečlanim 
porodicama. 
Projekat izgradnje  tri nove kuće za 
višečlane porodice u Prijedoru čija je 
vrijednost preko 100 000KM finansirao je 
UNHCR ,implementator projekta je 
Međunarodna organizacija CRS Sarajevo u 
saradnji sa Izbjegličkim servisom za 
povratak Drvar i opštinom Prijedor. Pored 
ove tri, ista organiazcija je tokom 
2009.godine već finansirala izgradnju dvije 
nove stambene jedinice i rekonstrukciju 
dva stambena objekta, čime su do sada  
poboljšali  uslove života  i omogućili  
održivi povratak za oko 70 porodica na 
području opštine Prijedor. 
 
Poskupjelo grijanje  
 
Centralno grijanje u Prijedoru  je  od 
15.oktobra , kada je i zvanično počela 
sezona , grijanje skuplje za deset odsto 
domaćinstvima, za pet odsto svim ostalim i 
potrošačima koji imaju ugrađene 
kalorimetre, a svi korisnici ubuduće će 

plaćati i održavanje - novu, izdvojenu 
stavku od pet odsto na iznos svakog 
računa, najavljeno je iz prijedorske 
„Toplane“.  
 „Toplana“ je u aprilu od opštine zatražila 
saglasnost za poskupljenje grijanja budući 
da se dosadašnje cijene grijanja 
primjenjuju od početka 2008. godine, a 
mazut je u međuvremenu poskupio za više 
od 20 odsto.  
 Domaćinstva će ubuduće grijanje plaćati 
1,479 KM umjesto dosadašnjih 1,35 KM, 
budžetski korisnici 2,65 KM umjesto 
dosadašnjih 2,525  KM, a privredni 
subjekti 3,35 KM umjesto dosadašnjih 3,19 
KM po metru kvadratnom grijnog prostora.  
 Za korisnike koji imaju ugrađene mjerne 
instrumente važeće cijene primjenjuju se 
od početka prošle godine i iznose 0,117 
KM po instalisanoj snazi kao fiksni trošak, 
dok će dosadašnjih 93,60 KM po 
utrošenom megavatčasu kao varijabilni 
trošak ubuduće biti 98,28 KM.   
 „Toplana“ a.d. Prijedor zagrijava 323.000 
kvadratnih metara prostora odnosno oko 
5000 korisnika. 
 
Rakelići pobjednik u susretu sela 
 
Karavan druženja sela  pod nazivom „ Selo 
veselo“ kojem su tokom ljeta domaćini bila  
sela  Gornja Dragotinja, Rakelići, Miska 
Glava i Omarska završen je proteklog 
vikenda centralnom manifestacijom  koja 
je održana u LJeskarama.Ovogodišnji 
pobjednik cijelog ciklusa druženja sela je 
ekipa sela Rakelići.Oni su bili najbolji u 
kvizu poznavanja poljoprivrede pod 
nazivom „ Znanje- imanje“ , ali i  u  
tradicionalnim igrama  ,  potezanju 
konopca i bacanju kamena s ramena, dok 
su visok plasman ostvarili u atraktivnim 
igrama kao što su trčanje u vrećama, 
gađanje piramide i nošenje jajeta u kašici. 
Idejni tvorac ovakvog okupljanja mještana 
potkozarskih sela Saša Goronja je rekao da 
je i ove godine manifestacija opravdala 
svoj  cilj da se sela ožive brojnim 
kulturnim, zabavnim i sportskim 
sadržajima. 
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-Bilo je lijepo vidjeti kako se sa puno volje 
i entuzijazma učesnici pripremaju, a 
kasnije i takmiče za svoje selo, tako da je i 
druženje jedno od bitnih ciljeva ovakvih 
susreta,  koji je u potpunosti ostvaren, 
rekao je Goronja. 
On je dodao da  se iz godine u godinu 
trajanja manifestacije „ Selo veselo“ 
povećava  interesovanje sela, pogotovo 
onih  koja se graniče i koja se na ovaj 
način takmiče i dokazuju svoju spretnost i 
sportsku kondiciju, tako da je ove godine 
evidnetirano takmičenje 12 sela i preko 
1000 učesnika. 
Rajko Radinović  iz Rakelića ,pobjednik u 
kvizu znanja je istakao da se za takmičenje 
nije posebno pripremao. 
-Sva su pitanja bila uglavnom poznata iz 
naše prakse svakodnevnog rada na imanju, 
ali opet ja sam poznavao i neki detalj više i 
ovogodišnji sam pobjednik kviza, rekao je 
Radinović koji je dodao da se i do sada 
takmičio u poznavanju znanja, ali i u 
takmičarskom dijelu manifestacije. 
Pored pobjednika iz Rakelića, na 
ovogodišnjem finalnom susretu sela  
učestvovale su  i ekipe sela Gornja 
Dragotinja, Omarska i LJeskare-Kalajevo. 
U kulturno-umjetničkom dijelu programa 
su učestvovali  članovi KUD  „Kozara“  iz 
Prijedora. 
Pokrovitelj ovog druženja  sela, koje je ove 
godine održano u sklopu „ Prijedorskog 
kulturnog ljeta“  je bila opština Prijedor. 
 
15.10.2010.Kampanja –Žene na selu 
 

Opštinska Komisija za ravnopravnost  
polova organizovala je  okrugli sto na temu 
„ Vidljivost žena na selu“ za predstavnike 
nevladinih organizacija koje se zalažu za 
prava žena u društvu, a posebno za prava 
žena na selu. 
Predsjednik ove komisije Azra Pašalić 
istakla je da je Svjetski dan žena na selu 
bio samo povod  te da bi se svakodnevno 
trebala voditi kampanja da se ženama na 
selu obezbijedi ravnopravan pristup i 
potpuno učešće u strukturama vlasti  i učini 

vidljivim njihove potrebe i mogućnosti u 
kreiranju razvojnih politika sela. 
 

 
 
-Gender centar je  ranije proveo i anketu o 
položaju žena na selu u opštinama RS koje 
su pokazale da su žene u seoskim 
područjima u vrlo teškom položaju, kazala 
je Pašalićeva. 
Ona je dodala da je anketa pokazala da 
nema posebnih edukacija  za žensku 
omladinu iz oblasti zdravstva, zaštite 
reproduktivnog zdravlja , planiranje 
porodice, obrazovanja i opismenjavanja , 
kao ni posebnih programa socijalne zaštite. 
-Žene iz naših sela tako dijele sudbinu  sa 
gotovo četvrtinom ukupne svjetske 
populacije  koju čine žene koje žive na selu 
ili tačnije 1,6 milijardi žena, rekla je 
Pašalićeva. 
U okviru ove  kampanje članice  Udruženja 
„ Teodora“ su na Trgu majora Zorana 
Karlice dijelile jabuke i promotivni 
materijal vezan za promociju prava žena na 
selu. 
 
Još jedno zlato za mlade inovatore 
 
Učenici trećeg razreda  prijedorske 
Elektrotehničke škole Slobodan 
Đukanović, Duško Gajić i  Damjan 
Drvenica  osvojili su zlatnu medalju za 
svoj inovativni projekat pod nazivom „ 
Programobilno školsko zvono“ na nedavno 
održanom  24. Međunarodnom festivalu  
inovacija , znanja i stvaralaštva „ Tesla 
fest“ u Novom Sadu. 
Profesor Predrag Panić  je izjavio da je ovo  
jedna u nizu nagrada koje su učenici 
osvojili tokom ove godine. 
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-Osvojili smo zlatnu medalju iz 
programskim jezika , a  riječ je  o  
usavršenom programu za programobilno 
školsko , odnosno mehanizam koji pamti 
vrijeme , ima mogućnost da se programira 
da prepoznaje redovne i skraćene časove , 
pa i da zvoni subotom ako je ona radna , 
rekao je Panić. 
 

 
 
On je dodao da je konkurencija bila veoma 
jaka te da su na ovom sajmu inovatora 
učestvovale škole iz Srbije, Crne Gore, 
Hrvatske, Rusije i BiH. 
Damjan Drvenica  ,koji je pored medalje 
dobio i  diplome za poznavanje engleskog 
jezika i  za programiranje. 
-Ovo priznanje mi mnogo znači jer me 
motiviše za dalji rad na inovativnom radu  
na programima koji će iamti konkretnu 
primjenu, rekao je Drvenica. 
Ostali dio nagrađenog tima Slobodan 
Đukanović i Duško Gajić su se složili sa je 
timski rad veoma važan za inovatorstvo te 
da već rade na novom projektu koji nisu 
željeli da otkriju, kažu da će se o tome čuti 
kad opet doneu medalju svojoj školi. 
Direktor Elektro-tehničke škole LJiljana 
Stojančić je naglasila  da se u ovoj  školi 
konstatno radi na opremanju savremenim 
učilima uz primjenu novih metoda rada, 
tako da je i ovakav uspjeh učenika 
očekivan. 
-Ovo je duga i plodna tradicija  koja se 
ponavlja dugi niz godina  da naši učenici 
budu nagrađeni na nekom sajmu 
inovatorstva, a veoma je važno da ima još 
entuzijasta i kod profesora i kod 
učenika.Škola ima dobro opremljene 
kabinete i mogućnost za razvoj 

inovatorstva,  a svake godine i nove mlade 
inovatore, a  u njegovanju tih mladih 
talenata imamo i podršku ministrastva i 
opštine Prijedor, kazala je Stojančićeva. 
Ona je dodala da je riječ o istinskim 
zaljubljenicima u naučna istraživanja, koji  
nakon što završe ovu školu budu veoma 
uspješni studenti, a neki od njih već 
predaju u ovoj školi. 
Elektro-tehnička škola iz Prijedora jedna je 
od najuspješnih škola u oblasti 
inovatorstva, a za svoj rad sa mladim 
talentima proglašena je 2008. godine za 
najbolju Elektro-tehničku školu u BiH u 
oblasti inovatorstva. 
 
Rezultati rada Komunalne policije 
 

 
Opštinska  Komunalna policija je u prvih 
devet mjeseci  2010. godini pokrenula 
1085 postupka od kojih su riješena 943, a 
ostala 142 su u postupku rješavanja, izjavio 
je načelnik ove službe Miroslav Krneta.  
 -Zbog nepoštivanja zakona i opštinskih 
odluka komunalna policija je imala pune 
ruke posla, te je 835 postupaka  pokrenuto 
na inicijativu komunalne policije, a 250 na 
zahtjev stranke, kazao je Krneta. 
On je pojasnio da su od preduzetih mjera 
za prekršaje 1072 riješena zapisnikom na 
licu mjesta, 353 predmeta postupanjem po 
zapisniku , a na osnovu naloženih mjera 
doneseno je 150  rješenja. 
Prema njegovim riječima,  u proteklom 
devetomjesečnom periodu  je zbog 
nepoštivanja zakonskih odredbi i 
opštinskih odluka  Komunalna policija 
uručila  299 prekršajnih naloga te u 
saradnji sa Odsjekom za saobraćaje i 
parking blokirala 340 vozila zbog 
parkiranja na zelenim površinama i 
trotoarima i naplatila kazne za nepropisno 
parkiranje 248 vozača. Finansijski efekat 
rada Komunalne policije  u proteklom 
peridou je 26 490 KM  . 
 U Komunalnoj policiji je trenutno 
angažovano 7 radnika koji pojedinačno u 
prosjeku godišnje podnesu preko 200 
prekršajnih prijava. 



______________________________________________________Informator____________ 

__________________________________________________________Opština Prijedor___ 

 
Rezultati rada Parking servisa 
 
U  opštinskom  Odsjeku za saobraćaj i 
parkinge  u devetomjesečnom  periodu  
ostvaren je  prihod od  255.000 KM što je 
približno isti prihod ostvaren  u istom 
periodu prošle godine. 
Šef ovog   Odsjeka  Aleksandar Jeftić je 
potvrdio da su od tog iznosa 205 000 KM  
prihodi ostvareni od prodaje parking karata  
na   parking automatima i oko 50 000 od 
prodaje mjesečnih i godišnjih karata i 
rezervacije parking mjesta, kao i blokada 
zbog nepropsinog parkiranja. 
-Naplata parkiranja vršena je svakodnevno 
na 410 parking mjesta putem 17 parking 
automata. Tokom ovog perioda  izvršene 
su  blokade 1200  vozila zbog nepropisnog 
parkiranja i po tom osnovu je ostvaren 
prihod od 43 000 KM, tako da smo uočili 
blago smanjenje prihoda  u odnosu na isti 
period prošle godine, rekao je Jeftić. 
On je istakao da su u razlozi za smanjenje 
prihoda radovi koji su izvođeni na 
gradskim saobraćajnicama tokom ljeta, 
tako da mnogi parkinzi nisu bili u funkciji 
duži vremenski period. 
-U postupku smo nabavke novih parking 
automata i uređenja novih parkig prostora, 
tako da ćemo do kraja godine iamti još 40 
novih mjesta za parkiranje i da ćemo 
premašiti prošlogodišnji prihod od naplate 
parkiranja koji je iznosio 315 000 KM, 
kazao je Jeftić. 
Cijena parking karte za jedan sat su 
0,5KM, a za svaki naredni sat  1KM, dok 
je u drugoj zoni cijena parkiranja 0,5KM 
za dva sata i jedan KM za čitav dan.Ove 
cijene su, prema Jeftićevim riječima, 
daleko niže u odnosu na mnoge  opštine u 
RS i BiH. 
 
Održano veče nacionalnih manjina 
 
Na inicijativu prijedorskih udruženja Čeha, 
Slovenaca, Roma i Ukrajinaca održano je 
šesto   ''Veče nacionalnih manjina'', 
zamišljeno kao druženje na kojem su 
pripadnici ovih nacionalnih manjina 

predstavili svoju kulturu i običaje. Opštinu, 
koja je I ove godine bila pokrovitelj 
manifestacije, predstavljao je zamjenik 
načelčnika opštine Milenko Đaković koji 
je istakao da je opština Prijedor jedna  od 
rijetkih lokalnih zajednica u BiH koja u 
budžetu predviđa pomoć za udruženja 
nacionalnih manjina i koja u parlamentu 
ima predstavnike nacionalnih manjina. 
-Nacionalne manjine su mostovi  
Prijedora,ali i Republike Srpske i BiH sa 
narodima koje predstavljaju, rekao je 
Đaković. 
Predsjednik Udruženja Ukrajinaca 
“Kozak” iz Prijedora Olga Karajica rekla 
je da je cilj ovih manifestacija da 
predstavnici različitih manjina jedni 
drugima pokažu svoje običaje i tradiciju. 
 -Veoma je dobro što se nacionalne 
manjine na ovakav način predstavljaju u 
gradu u kojem žive, a posebno što je ovo 
realizacija jedinstvene ideje o zajedničkom 
nastupanju i predstavljanju svega onoga što 
krasi jednu naciju i čini je onim što jeste, 
kazala je Karajica, dodajući da je 
Udruženje „Kozak“ bilo domaćin 
ovogodišnjeg druženja manjina. 
 

 
 
Veče nacionalnih manjina, okupilo je i ove 
godine  predstavnike češke, slovenačke i 
ukrajinske ambasade u BiH.  
Sve prisutne pozdravila  je i Oksana 
Dramarecka , šef Ureda ukrajinske 
ambasade u BiH  koja je istakla  da su ove 
večeri dobra stvar jer  se i na ovaj način 
čuva identitet drugih nacija na ovim 
prostorima. 
__________________________      
Izdavač: Opština Prijedor 


